
Commissievergadering 18 november 2020 
Plan van aanpak zwerfafval  
ChristenUnie Roosendaal, Karen Suijkerbuijk-Ader 

 
Aanpak zwerfafval, een veelbesproken onderwerp. Iets wat helaas aanwezig is in onze 
straten. We hebben het onderwerp ook regelmatig besproken in 
commissievergaderingen en raadsvergaderingen. Het houdt sommigen van ons zelfs 
letterlijk van de straat, met prikstokken en al.  
 
Voor ons is het duidelijk waarom we veel zwerfafval hebben. Het restafval wordt nu nog 
maar 1 keer per maand opgehaald en bij de milieustraat moet men betalen voor het 
restafval. Daar aangekomen gaan vele zakken weer richting huis, of beter gezegd richting 
de bossen, omdat het anders te veel geld kost. Het systeem is nog niet optimaal. Wij 
hopen dat met dit Plan van aanpak binnen een half jaar daar verandering in komt.  
 
Ook vorig jaar heb ik namens ChristenUnie Roosendaal zorgen geuit over het nieuwe 
beleid. Dit beleid kan namelijk extra belastend zijn voor sommige inwoners. De 
wethouder had tijdens de commissievergadering van 13 juni 2019 de toezegging gedaan 
om ook maatwerk te leveren indien nodig. We zijn blij dat in het Plan van aanpak 
vermeld staat dat mensen die niet in staat zijn om naar het grondstoffencentrum te 
gaan, dat zij een beroep kunnen doen op Stichting Social klus. Wij vinden het wel jammer 
dat de andere toezegging die de wethouder toen heeft uitgesproken richting de 
ChristenUnie, namelijk de inzet van reizende milieustraten, niet heeft meegenomen in 
dit Plan van aanpak. Wat ons betreft een gemiste kans. Ik wil de wethouder vragen of ze 
bereid is die toezegging alsnog op te nemen in het Plan van aanpak. En als niet, of ze 
toch binnenkort over kan gaan op de inzet van reizende milieustraten zo af en toe, zoals 
ook eerder toegezegd.  
 
De fractie van ChristenUnie Roosendaal heeft vaker afgelopen raadsperiode de 
problematiek rondom hondenpoep aangekaart. Zelfs tijdens politieke beschouwingen, 
kunt u nagaan hoe irritant wij hondenpoep op straat vinden. Het is gelukkig wel 
opgenomen in het Plan van aanpak, maar nog niet hoe dit probleem wordt aangepakt. 
Wij hopen dat hier echt de nodige aandacht op komt. Wellicht op een ludieke en 
creatieve manier. En misschien  kan de wethouder ook hiervoor een beroep doen op 
raadsleden. Maar even serieus: wij zien de thematische aanpak van het hondenpoep 
probleem graag tegemoet.   
 
Eerder heeft de wethouder ook een toezegging gedaan richting de ChristenUnie over het 
onderwerp voedselverspilling. Ook dit onderwerp kan wat ons betreft terugkomen in dit 
Plan van aanpak, en wel in het rijtje van de Thematische aanpak. Kan de wethouder dit 
toevoegen aan het rijtje?  
 
Onze fractie blijft met dat restafval in de maag. Een aantal weken geleden was er een 
programma op NPO2, over de problematiek rondom restafval. Nu blijkt dat ingezameld 
plastic afval in veel gemeenten niet zuiver genoeg is omdat men daar bewust ook 



restafval tussen gooit. Erg jammer, omdat dan het recycling proces van platic afval 
verstoord wordt en niet meer optimaal is. Ik wil daarom graag de wethouder vragen of 
zij onze raad schriftelijk kan informeren over de plastic die in onze gemeente wordt 
opgehaald. Is deze ook bevuild en zo ja, wat kunnen wij er aan doen? Ik kan me 
voorstellen dat de wethouder percentages en dergelijke niet paraat heeft, vandaar de 
vraag of ze hier schriftelijk op terug kan komen.  
 
In hetzelfde programma werd duidelijk gemaakt dat gemeenten eigenlijk het beste 
kunnen nascheiden. Dat de machines bij afvalverwerkingsbedrijven daar ontzettend 
goed in zijn, nog beter dan de mensen dat kunnen. Dan ben je wel in 1 keer van vele 
problemen af. We begrijpen dat de wethouder heeft gekozen voor dit beleid. 1 keer per 
maand restafval ophalen en de mensen zelf laten scheiden. Maar werken aan 
bewustwording kan echt wel hand in hand gaan met het systeem van nascheiding, is 
onze mening. Dus voorzitter, wij hopen nogmaals dat dit Plan van aanpak gaat helpen en 
dat we binnen een half jaar, drie kwart jaar, resultaten zullen zien. Maar het systeem van 
nascheiding is wat de fractie van de ChristenUnie betreft nog niet uit beeld, zolang ons 
huidige systeem niet optimaal is.    
 
 

 


